
STATUTÁRNÍ MĚSTO OSTRAVA 
MĚSTSKÝ OBVOD PORUBA 

ZÁPIS 
z průběhu 81. schůze Rady městského obvodu Poruba 

ze dne 22.03.2018 

81. schůze Rady městského obvodu Poruba byla zahájena dne 22.03.2018 v 9.05 hodin. Zahájil a řídil 
Ing. Mihálik, starosta. 

Přítomni: dle prezenční listiny - l l  členů. 

Omluven: ---

Rada městského obvodu Poruba je usnášeníschopná. 

Hlasování o schválení usnesení a zápisu ze 79. mimořádné schůze Rady městského obvodu Poruba 
konané dne 21 .02.20 18. 
Hlasování: 1 1-0-0 

Hlasování o schválení usnesení a zápisu ze 80. schůze Rady městského obvodu Poruba konané dne 
01.03.2018. 
Hlasování: 11-0-0 

Podpisem usnesení včetně zápisu z 81. schůze Rady městského obvodu Poruba pověřil 
Ing. Mihálik, starosta, Ing. Malíka, místostarostu. 

Ing. Mihálik - na programu 81. schůze Rady městského obvodu Poruba je 35 řádných materiálů a 6 
přínosů. Přínosy budou zařazeny za bloky materiálů jednotlivých předkladatelů. Přínos číslo 6 
obdrželi členové Rady městského obvodu Poruba před zahájením schůze Rady městského obvodu 
Poruba. Všichni členové Rady městského obvodu Poruba rovněž obdrželi upravenou důvodovou 
zprávu k materiálu číslo 21 "Finanční příspěvek na provedení dopravního značení pro zřízení 
vyhrazených parkovacích míst", který předkládá Ing. Chodura, vedoucí odboru komunálních služeb. 
Dále bude upraven materiál č. 32 "Návrh rozpočtových úprav", který předkládá Ing. Solanský, 
vedoucí odboru finančního a ekonomického. U tohoto materiálu dojde k úpravě návrhu usnesení, 
důvodové zprávy a přílohy. 

Hlasování o programu 81. schůze Rady městského obvodu Poruba: 11-0-0 

Rekapitulace programu jednání 81. schůze Rady městského obvodu Poruba: 

MateriállpřínosK jak.é problematice Zn.předkl. 
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Žádosti o poskytnutí účelových dotací z dotačního programu sociální a 
zdravotní péče z rozpočtu SMO-MOb Poruba pro rok 2018 - do 50.000 Kč 
včetně 
Žádosti o poskytnutí účelových dotací z dotačního programu sociální a 
zdravotní péče z rozpočtu SMO-MOb Poruba pro rok 2018 - nad 50.000 Kč 
Předzahrádka u restaurace Sport bar 
Záměr pronájmu pozemku p.č. 1709 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava - pod 
garáží 
Záměr pronájmu pozemku p.č. 1798 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava - pod 
garáží 
Záměr pronájmu pozemku p.č. 2393/30 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 
Záměr výpůjčky pozemku parc. č. 292, k.ú. Poruba, obec Ostrava 
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Záměr výpůjčky části pozemku parc. č. 3609/1, k.ú. Poruba-sever, obec 
Ostrava 
Zřízení služebnosti - areál Nad Porubkou 
Zřízení služebnosti - vodovodní přípojka k pozemku p.č. 1503/152 v k.ú. 
Poruba-sever, obec Ostrava 
Zřízení služebnosti k části pozemku p.č. 3822/4 v k.ú. Poruba-sever, obec 
Ostrava 
Zřízení věcného břemene - služebnosti - stavba "Ostrava 884-53 Eco power 
Energy, NNk" 
Zřízení věcného břemene - služebnosti k pozemku p.č. 442311 v k.ú. 
Poruba-sever, obec Ostrava 
Záměr výpůjčky části pozemku parc. č. 151711, k.ú. Poruba-sever, obec 
Ostrava 
Stanovení výše nájemného 
Svěření odboru rozhodování o uzavírání dodatků ke smlouvě o výpůjčce -
Galerie Dukla 
Svěření rozhodování o uzavírání nájemních smluv k bytu v rámci projektu 
"Koncepce bydlení a její pilotní ověření ve městě Ostrava" včetně stanovení 
výše nájemného při uzavírání nájemních smluv 
Uzavření smlouvy o přistoupení k dluhu dle ust. § 1892 občanského 
zákoníku v souvislosti s uzavřením nájemní smlouvy 
Záměry pronájmů bytů 
Závěrečná inventarizační zpráva statutárního města Ostravy-městského 
obvodu Poruba za rok 2017 
Žádost o slevu z nájemného v bytě v ulici U Oblouku v Ostravě-Porubě 
Záměr prodeje bytu 
Finanční příspěvek na provedení dopravního značení pro zřízení 
vyhrazených parkovacích míst 
Tržní řád 
Udělení souhlasu společnosti Hydroldea s.r.o., na ulici 17. listopadu v 
Ostravě - Porubě 
Udělení souhlasu společnosti PROJEKTSTUDIO EUCZ, s.r.o. na ulici 
Podroužkova v Ostravě-Porubě 
Udělení výjimky na realizaci ohňostroje v areálu baseballového hřiště klubu 
ARROWS Ostrava-Poruba 
Podání žádosti o dotaci z rozpočtu Moravskoslezského kraje na projekt 
Ozdravné pobyty žáků porubských základních škol ve školním roce 
2018/2019 

Zadání veřejné zakázky malého rozsahu v Mateřské škole, Ostrava-Poruba, 
Jana Šoupala 1611, příspěvkové organizaci 

Údržba víceúčelových školních hřišť v městském obvodu Poruba pro rok 
2018 

Předchozí souhlas s přijetím daru příspěvkovou organizací městského 
obvodu Poruba 
Pravidla pro umisťování a provedení restauračních předzahrádek v 
městském obvodu Poruba 
Smlouva o realizaci překládky sítě elektronických komunikací 
č.VPVMS/20 18/00012 pro stavbu "Zázemí pro VPP v Ostravě-Porubě" 
Vyplacení finanční odměny vítězům studentského soutěžního workshopu 
"KORUNA PRO PORUBU" 

2 

17 

17 

17 

17 

17 

17 

17 

12 

12 

12 

12 

12 

12 

12 
12 

06 

06 

06 

06 

06 

10 

10 

10 

10 

04 

04 

04 



Přínos zvláštníz d
' , v . , 

k' k I 'h h I vb "N'
. 

CITY d I. 
1 

a am vereJne za az y ma e o rozsa u na s uz u aJem mo u u 
04 po�a 1y 

pro účely realizace akce Sdílko Poruba 20 18" 

32 

33 

34 

Přínos 6 
Přínos 5 

35 

Návrh rozpočtových úprav 
Informativní zpráva o výsledcích následných veřejnosprávních kontrol za 
období 01-12/2017 
Změna organizační struktury statutární města Ostravy - Úřadu městského 
obvodu Poruba 
Smlouva o zabezpečení odborné praxe 
Smlouva o úhradě nákladů za elektroměr a spotřebu elektrické energie 
Kontrola plnění usnesení 
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Materiál č. 1 - Žádosti o poskytnutí účeloVÝch dotací z dotačního proeramu sociální 
a zdravotní péče z rozpočtu SMO-MOb Poruba pro rok 2018 - do 50.000 Kč včetně 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2832/RMOb1418/81 

Materiál č. 2 - Žádosti o poskytnutí účelových dotací z dotačního programu sociální 
a zdravotní péče z rozpočtu SMO-MOb Poruba pro rok 2018 - nad 50.000 Kč 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2833/RM0b1418/81 

Materiál č. 3 - Předzahrádka u restaurace Sport bar 

Mgr. Gurecký- Komise pro bezpečnost a transparentnost Rady městského obvodu Poruba doporučuje 
materiál ke schválení. Doporučuje řešit i estetickou stránku předzahrádky. 
Ing. Mihálik - výše uvedenou problematiku všech předzahrádek v městském obvodu Poruba řeší jeden 
z následujících materiálů, který bude projednáván na 81. schůzi Rady městského obvodu Poruba. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2834/RMOb1418/81 

Materiál č. 4 - Záměr pronájmu pozemku p.č. 1709 v k.ú. Poruba-sever, obec 
Ostrava -pod garáží 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2835/RMOb1418/81 

Materiál č. 5 - Záměr pronájmu pozemku p.č. 1798 v k.ú. Poruba-sever, obec 
Ostrava - pod garáží 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
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Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2836/RMObl418/81 

Materiál č. 6 - Záměr pronájmu pozemku p.č. 2393/30 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2837/RM0b1418/81 

Materiál č. 7 - Záměr výpůjčky pozemku parc. č. 292, k.ú. Poruba, obec Ostrava 

Ing. Stachura - jelikož se jedná o komerční subjekt, myslím si, že by bylo vhodnější pozemek 
pronajmout. 
Ing. Richter- vycházeli jsme ze žádosti, která zní "výpůjčku". Vždy se snažíme o spravedlnost, tzn. i 
vůči jiným subjektům, které provozují školská zařízení, kde v případě oprav, se pozemky dávají do 
výpůjčky, např. gymnázium na ul. Příčné. 
Ing. Stachura- navrhuji změnu usnesení, že výpůjčku ne, ale nabídnout subjektu komerční nájemné. 
Ing. Mihálik - kdybychom chtěli pozemek pronajmout, museli bychom nejdřív předložit městu záměr. 
Navrhuji procedurální hlasování - kdo je pro nájem: 

Hlasování: 5-1-5 
Mgr. Zuzana Baj�arová ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Robert Cep, Ph.D. ANO 2011 Zdržel se 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 2011 Zdržel se 
Petr Zábojník ANO 2011 Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Zdržel se 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Proti 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Zdržel se 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Zdržel se 

Ing. Mihálik - návrh neprošel, hlasování u návrhu usnesení, který předložil odbor výstavby a 
životního prostředí, tzn. o výpůjčce: 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: I 0-1-0 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 20 ll Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 20 ll Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 20 l l  Pro 
Petr Zábojník ANO 20 l l  Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Proti 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2838/RM0bl418/81 

Materiál č. 8 - Záměr výpůjčky části pozemku parc. č. 3609/1, k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 
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Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2839/RMOb1418/81 

Materiál č. 9 - Zřízení služebnosti- areál Nad Porubkou 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2840/RM0bl418/81 

Materiál č. 10 - Zřízení služebnosti- vodovodní přípojka k pozemku p.č. 1503/152 v k.ú. Poroba
sever, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2841/RMOb1418/81 

Materiál č. ll - Zřízení služebnosti k části pozemku p.č. 3822/4 v k.ú. Poruba-sever, obec 
Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2842/RMOb1418/81 

Materiál č. 12 - Zřízení věcného břemene - služebnosti - stavba "Ostrava 884-53 Eco power 
Energy, NNk" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2843/RM0b1418/81 

Materiál č. 13 - Zřízení věcného břemene - služebnosti k pozemku p.č. 4423/1 v k.ú. Poroba
sever, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2844/RM0b1418/81 

Přínos č. 1 - Záměr výpůjčky části pozemku parc. č. 1517/1, k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2845/RM0b1418/81 

Materiál č. 14 - Stanovení výše nájemného 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
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Doporučuje variantu A. 
Stanovit výši nájemného z terasy bytu č. 37 o velikosti 1+4 v bytovém domě č. 1762/40 v ulici 
Slavíkova v Ostravě-Pustkovci, a to takto: 
Nájemné za započitatelnou plochu terasy ( 42,58 m2): sazba 38,25 Kč/m2/měsíc, měsíčně 1.628 Kč 
Dle důvodové zprávy 
Ing. Mihálik- navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení -varianta A. 

Hlasování: 1 I -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2846/RM0bl418/81 

Materiál č. 15 - Svěření odboru rozhodování o uzavírání dodatků ke smlouvě o výpůjčce -
Galerie Dukla 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: I I -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2847/RMObl418/81 

Materiál č. 16 - Svěření rozhodování o uzavírání nájemních smluv k bytu v rámci projektu 
"Koncepce bydlení a její pilotní ověření ve městě Ostrava" včetně stanovení výše nájemného při 
uzavírání nájemních smluv 

Ing. Onderková - v důvodové zprave Je mylně uvedeno, že materiál - Svěření rozhodování o 
uzavírání nájemních smluv k bytu v rámci projektu "Koncepce bydlení a její pilotní ověření ve městě 
Ostrava" včetně stanovení výše nájemného při uzavírání nájemních smluv, byl projednán ve 
Finančním výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba dne 19.03.2018. Materiál projednán 
nebyl. 
Bc. Lehká - Finanční výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba projednal obecně výši 
nájemného u sociálních bytů dne 04.12.2017. 
Ing. Mihálik - navrhuji, aby věta, že materiál byl projednán ve Finančním výboru Zastupitelstva 
městského obvodu Poruba dne 19.03.2018 byla z důvodové zprávy odstraněna a následně navrhuji 
úpravu návrhu usnesení v bodě I), 2) a 4). 

Upravený návrh usnesení v bodě 1 ), 2) a 4): 
1) projednala 

upravenou důvodovou zprávu 
2) svěřuje 

odboru bytového hospodářství a údržby budov Úřadu městského obvodu Poruba rozhodování o 
uzavírání nájemních smluv (včetně změn či zániku nájmu) k 

bytu č. X o velikosti 1+2 umístěnému v bytovém domě č. XXXXXXX 
v ulici XXXXXXXXXX v Ostravě-Porubě, který stojí na pozemku p. č. XXX v k. ú. Poruba, obec 
Ostrava, 

dle upravené důvodové zprávy 
4) rozhodla 

o výši nájemného při uzavírání nových nájemních smluv k bytu č. X o velikosti 1 +2 umístěnému v 
bytovém domě č. XXXXXXXv ulici XXXXXXXXXv Ostravě-Porubě, ve 
vlastnictví statutárního města Ostravy, svěřená správa městskému obvodu Poruba, v rámci projektu 
"Koncepce bydlení a její pilotní ověření ve městě Ostrava", 
s účinností od 1. 4. 2018 takto: 
nájemné za 1m2 započitatelné podlahové plochy se stanovuje ve výši 55 Kč/měsíc, 
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dle upravené důvodové zprávy 

Dle upraveného návrhu usnesení a upravené důvodové zprávy. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2848/RMOb1418/81 

Materiál č. 17 - Uzavření smlouvy o přistoupení k dluhu dle ust. § 1892 občanského zákoníku v 
souvislosti s uzavřením nájemní smlouvy 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s rozhodnutím o uzavření smluv o přistoupení k dluhu s uvedenými fyzickými 
osobami, které na straně přistupujícího dlužníka přistoupí k dluhům váznoucím na bytovém fondu ve 
vlastnictví SMO, svěřeném MOb Poruba v nabízení výši: 

- XXXXXXX XXXXXXXXXX, bytem XXXXXXX XXXXX XXXXXXX, Ostrava-Poruba, 
nabízená částka 251 500 Kč. 

Dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2849/RM0b1418/81 

Materiál č. 18 - Záměry pronájmů bytů 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2850/RM0b1418/81 

Materiál č. 19 - Závěrečná inventarizační zpráva statutárního města Ostravy-městského obvodu 
Poroba za rok 2017 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Bere na vědomí závěrečnou inventarizační zprávu statutárního města Ostrava-městského obvodu 
Poruba za rok 2017. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2851/RMOb1418/81 

Materiál č. 20 - Žádost o slevu z nájemného v bytě v ulici U Oblouku v Ostravě-Porubě 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje variantu A. 
Doporučuje souhlasit s poskytnutím slevy z nájemného bytu č. 1 O v bytovém domě č. 501/7 v ulici U 
Oblouku, Ostrava-Poruba za období od O 1.01.2018 do 30.06.2018 ve výši 20% za každý měsíc pro 
společné nájemce pana XXX XXXXX XXXXXXX a paní XXX XXXXXXXXX XXXXXXXXXXX 

-dle důvodové zprávy. 

Ing. Mihálik- navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení-varianta A. 
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Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2852/RM0bl418/81 

Přínos č. 2 - Záměr prodeje bytu 

Ing. Mihálik- navrhuji v bodě 3) návrhu usnesení doplnit členy výběrové komise a to: 
Mgr. Novotný, tajemník Úřadu městského obvodu Poruba 
Mgr. Gurecký, člen Rady městského obvodu Poruba 

Doplněný návrh usnesení v bodě 3): 
3) doporučuje 

Zastupitelstvu městského obvodu Poruba stanovit pětičlennou výběrovou komisi za účelem posouzení 
nabídek na prodej jednotky dle bodu 2) tohoto usnesení, a to v tomto složení: 
- Ing. Petr Stachura, místostarosta 
- Bc. Petra Lehká, vedoucí odboru bytového hospodářství a údržby budov 
- Ing. Olga Ševčíková, referent majetkové správy 
- Mgr. Aleš Novotný, tajemník Úřadu městského obvodu Poruba 
- Mgr. Tomáš Gurecký, člen Rady městského obvodu Poruba 

Dle doplněného návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2853/RMOb1418/81 

Materiál č. 21 - Finanční příspěvek na provedení dopravního značení pro zřízení yyhrazených 
parkovacích míst 

Ing. Mihálik - upozorňuji, že všichni členové Rady městského obvodu Poruba obdrželi upravenou 
důvodovou zprávu k materiálu číslo 21 "Finanční příspěvek na provedení dopravního značení pro 
zřízení vyhrazených parkovacích míst", která je rozšířena o dalších 7 žadatelů. Navrhuji hlasovat o 
variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení- varianta A. 

Hlasování: 9-0-2 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 20 l l  Zdržel se 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 2011 Zdržel se 
Petr Zábojník ANO 20 l l  Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2854/RM0bl418/81 

Materiál č. 22 - Tržní řád 

Ing. Chodura - v elektronické podobě přílohy č. 1 je mylně uvedeno, že maximální prodejní doba 
tržiště na Alšově náměstí je 6:00 hodin - 18:00 hodin. Žádám o úpravu výše uvedeného, na 
maximální prodejní dobu tržiště na Alšově náměstí je 6:00 hodin- 20:00 hodin. 
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Mgr. Bajgarová -v důvodové zprávě je uvedeno: " ... a) Tržnice - Nerudovo náměstí. . .  " Správně tam 
má být uvedeno a) Tržnice-Nezvalovo náměstí. 
Ing. Mihálik -navrhuji úpravu v příloze č. 1. Kde má být uvedena maximální prodejní doba na tržnici 
na Alšově náměstí je 8:00 hodin - 20:00 hodin, pondělí - pátek, v sobotu + svátky, dále navrhuji 
úpravu důvodové zprávy, kde bude v bodě a) uveden správný název tržnice a to Nezvalovo náměstí. 
Dle výše uvedených změn dojde k úpravě návrhu usnesení v bodě 1) a v bodě 2). 

Upravený návrh usnesení bodě I) a 2): 
I) projednala 

žádost o revizi přílohy nařízení města č. 1/2013, kterým se vydává tržní řád, ve znění pozdějších změn 
a doplňků, a upravenou důvodovou zprávu 

2) schvaluje 
návrh změny části XV přílohy nařízení města č. 112013, kterým se vydává tržní řád, ve znění pozdějších 
změn a doplňků, týkající se tržišť a tržních míst uvedený v upravené příloze č. 1 
materiálu 

Dle upravené důvodové zprávy, upravené přílohy č. I a upraveného návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2855/RMOb1418/81 

Materiál č. 23 - Udělení souhlasu společnosti Hydroldea s.r.o., na ulici 17. listopadu 
v Ostravě- Porobě 

Dle předloženého návrhu na usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2856/RMOb1418/81 

Materiál č. 24 - Udělení souhlasu společnosti PROJEKTSTUDIO EUCZ, s.r.o. na ulici 
Podroužkova v Ostravě-Porobě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2857/RMOb1418/81 

Materiál č. 25 - Udělení yýjimky na realizaci ohňostroje v areálu baseballového hřiště klubu 
ARROWS Ostrava-Poroba 

Ing. Mihálik-navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení-varianta A. 

Hlasování: 10-0-0 
Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 
Mgr. Tomáš Gurecký 
Ing. Dalibor Malík 
Ing. Petr Mihálik 
Ing. Ivana Onderková 
Ing. Petr Stachura 

ANO 2011 
ANO 2011 
ANO 2011 
ANO 2011 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
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Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 



Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. 
Ing. Vladimír Tlach 

KDU-ČSL 
KDU-ČSL 

Nehlasoval 
Pro 

Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2858/RMOb1418/81 

Materiál č. 26 - Podání žádosti o dotaci z rozpočtu Moravskoslezského kraje na projekt 
Ozdravné pobyty žáků porubských základních škol ve školním roce 2018/2019 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s podáním žádosti o poskytnutí dotace v rámci dotačního programu 
Moravskoslezského kraje Ozdravné pobyty žáků 1. stupně základních škol ve školním roce 
2018/2019. 
Doporučuje souhlasit se schválením předfinancování projektu Ozdravné pobyty žáků porubských 
základních škol ve školním roce 2018/2019. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 28591RM0b1418/81 

Materiál č. 27 Zadání vereme zakázky malého rozsahu v Mateřské škole, 
Ostrava-Poroba, Jana Šoupala 1611, příspěvkové organizaci 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2860/RMOb1418/81 

Materiál č. 28 - Údržba víceúčelových školních hřišt' v městském obvodu Poruba pro rok 2018 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2861/RMOb1418/81 

Přínos č. 3 - Předchozí souhlas s přijetím daru příspěvkovou organizací městského obvodu 
Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2862/RMOb1418/81 

Materiál č. 29 - Pravidla pro umist'ování a provedení restauračních předzahrádek v městském 
obvodu Poruba 

p. Zábojník- mám dotaz k článku 2, bod 2. 2. "Půdorysné rozměry předzahrádky ... ..... v celé délce 
ohraničeni předzahrádky". Dále mám dotaz k článku 3, bod 3. 2. " ...... v celé šíři chodníku ....... šíře 
1,5 m ". Jak tomu mám rozumět? Kolik tam vlastně má zůstat? Protože 50 cm mezi hranici 
předzahrádky a komunikaci není mnoho. 
pí Klečková-článek 3 je vysvětlen v bodě 3. 2., vychází to z norem. V článku 2 bod 2. 2. jde o to, aby 
se z předzahrádky nevstupovalo přímo do vozovky. 
p. Zábojník- tzn., že z druhé strany předzahrádky bude I ,5 m průchod? 
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Pí Klečková - ano. Z jedné strany musí být zabezpečen průchod a z druhé strany musí být 
zabezpečena bezpečnost uživatelů, aby neseděli přímo na hranici komunikace. 
Ing. Stachura - proč tak striktně v bodě 2. 8. nařizujeme pronajímatelům předzahrádek "z dalšího 
vybavení jsou ne přípustné koberce, osvětlení, ...... .... vánoční výzdoba". 

pí Klečková - v rámci městského obvodu Poruba máme nějaké vánoční osvětlení. A pokud 
se týká koberců a dalšího vybavení předzahrádek, je otázkou, co si tam kdo umístí. Ne každý má 
stejný vkus. Jedná se o to, aby tam nebyly nějaké excesy, a aby význam těch pravidel a požadavků na 
umístění předzahrádek, která jsou definována i v předchozích odstavcích, nebyl kompletně zrušen tím, 
že si tam někdo dá vybavení, kterým to celé zhatí. 
Ing. Stachura - když bude někdo chtít nějaký typ výzdoby, tak jakým způsobem 
a kdo ho bude schvalovat? 
pí Klečková- v tom odstavci je ještě další věta, která hovoří o umístění doplňkového mobiliáře. 
Mgr. Bajgarová- navrhuji přesunout větu a upravit článek 2, bod 2. 8. "Umístění případného dalšího 
doplňkového mobiliáře (např., mobilní tělesa, televizní obrazovky, osvětlení, poklady, vánoční 
výzdoba, aj.), bude řešeno individuálně". Ostatní z odstavce vyškrtnout. 
pí Klečková- ještě je připomínka v článku 4, bod 4. 3., kde je napsáno, že v odůvodněných případech 
může Rada městského obvodu Poruba rozhodnout o výjimce. 
Ing. Mihálik- navrhuji procedurální hlasování o změně článku 2, bod 2. 8. 

Hlasování: 9-0-2 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 2011 Pro 
Petr Zábojník ANO 2011 Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Zdržel se 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Zdržel se 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 

Ing. Malík - spousta majitelů předzahrádek má uzavřenou smlouvu např. s pivovary, 
že na předzahrádce bude umístěno jejich logo a my říkáme, jak má předzahrádka barevně vypadat, že 
tam nesmí být umístěna velká loga. Jak budeme postupovat v takových případech? 
pí Klečková - buď se přizpůsobí nám a změní si smlouvu se svým dodavatelem 
nebo si požádají o výjimku v rámci obecných pravidel. 
Ing. Mihálik- jaký bude postup při tzv. individuálním řešení, kdo bude rozhodovat? 
pí Klečková- ten, kdo vydává souhlas, tak musí vydat i stanovisko o udělení výjimky. 
Ing. Mihálik- Mgr. Fiala říká, že výjimku schvaluje Rada městského obvodu Poruba. 
Mgr. Bajgarová - rozhodnutí vydává stejný orgán, který vydává rozhodnutí o povolení nyní, tam se 
nic nemění. 
Proběhla diskuze o tom, kdo se bude vyjadřovat k individuálním žádostem o udělení výjimky. 
Ing. Malík- opakuji: Předzahrádku na zeleni schvaluje vždy Rada městského obvodu Poruba, řešíme 
výpůjčku. Na komunikaci ne, je to v kompetenci silničně-správního úřadu. Teď řešíme předzahrádku 
na chodníku, budeme čekat na vyjádření odboru rozvoje obvodu, komise Rady městského obvodu 
Poruba, ale dostáváme se do problému, že silničně-správní úřad má nějaké lhůty a nemůžeme čekat 2 

- 3 měsíce, než s to vyřeší. A co pak má silničně-správní úřad udělat, když odbor rozvoje obvodu a 
komise Rady městského obvodu Poruba budou mít rozlišné stanovisko? 
pí Klečková -je možno doplnit, že v případě, když jeden subjekt nevydá souhlasné stanovisko, tak 
výjimka poskytnuta nebude. 
Mgr. Gurecký - podle mě, pokud stanovíme nějaká pravidla, tak by měla přesně stanovovat, co se má 
nebo nemá přesně splňovat. Na zeleni si můžeme vymýšlet kde co. Otázka je, jestli to musí být 
pravidly, nebo jestli by to mělo být nějaké doporučení ke schválení. Druhá věc je komunikace se 
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silničně-správním úřadem. Je otázkou, zda úředník státní správy je vázán nějakými našimi pravidly. 
Podle mě by mělo být přesně stanoveno, co má nebo nemá splnit. 
Mgr. Bajgarová-pravidla vycházela z praxe a pravidel aplikovaných v jiných městech. Navrhuji po 
předchozí diskuzi bod týkající se doplňkových věcí zcela vyřadit. V případě, že v budoucnosti se 
budeme chtít dostat na úroveň ještě o kousek výš, tak to budeme moct nějakým způsobem doplnit. 
Ing. Mihálik-je tady návrh na úplné vyřazení bodu 2.8., nechávám o tom hlasovat. 

Hlasování: I 0-0-1 
Mgr. Zuzana Baj�arová ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Robert ep, Ph.D. ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 2011 Pro 
Petr Zábojník ANO 2011 Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Zdržel se 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 

Ing. Mihálik - upozorňuji, že co se týče rozměrů předzahrádky, tak jsme velmi striktní. 
Dále se chci zeptat na výšku podesty- 30 cm. 
Mgr. Bajgarová - podesta obecně působí z urbanistického pohledu jako bariéra. Snažili jsme se tam 
skutečně nastavit základ, který řeší pouze to, že některé předzahrádky jsou ve svahu, tak v tom případě 
podesta vyrovnává terén. Ale ne, aby tam vznikaly stavby. Další záležitosti, např. výška květináčů, 
vycházely z požadavků odboru komunálních služeb. Za sebe, obecně z urbanistického pohledu, 
jakékoliv ohraničení, uzavírání, ploty, jsme spíš nedoporučovali. 
Mgr. Gurecký - jelikož pravidla pro umísťování předzahrádek jsou stanovena přesně, 
je otázkou, jestli budeme mít delší lhůtu v rámci přechodných ustanovení, do kdy to musí být splněno. 
Jestli bude muset zbořit předzahrádku a postavit ji znovu, nevím, jestli to do 01.01.2019 stihne. Další 
otázkou je zastínění. To bude někdo přesně posuzovat? Chceme ty podmínky tak přesně stanovit? 
Mgr. Bajgarová - co se týče termínu, nemám problém s tím, že účinnost bude až od roku 2020. 
Zároveň bych ihned všechny obeslala dopisem, a v případě problému by ho měli ihned řešit. A co se 
týče toho zastínění, pouze nechceme, aby se z předzahrádek vytvořili domy, např. "plastová krabice", 
kterou vytvořili dole na Hlavní třídě před Irskou restauraci. Chceme, aby předzahrádky komunikovali 
s veřejným prostorem. 
Ing. Mihálik -já se také přikláním k posunutí účinnosti od roku 2020. Má to také ten význam, že 
některé předzahrádky byli dosti drahé, např. předzahrádka před restauraci Poseidon. 
Mgr. Bajgarová-to je případ na výjimku. 
p. Zábojník - co bude znamenat pro úředníka, který bude rozhodovat o konečném rozhodnutí 
"stanovisko", když neobdrží stanovisko Komise pro bezpečnost a transparentnost Rady městského 
obvodu Poruba, protože se komise např. nesešla nebo někomu se něco nebude líbit esteticky? 
pí. Klečková - buď nadefinovat stanoviska souhlasná, nebo rozhodnout stejným způsobem, jako se 
rozhoduje o pronájmu či výpůjčce pozemku, kdy jsou také obesílány odbory a komise Rady 
městského obvodu Poruba, kde také všichni nedají souhlasné stanovisko. 
p. Zábojník-to znamená, že tato stanoviska nebudou pro finální rozhodnutí závazná? 
pí Klečková - buď, a nebo se to nadefinuje tak, že k vydání kladného rozhodnutí musí být všechna 
stanoviska souhlasná. 
Mgr. Fiala - první odstavec článku I, bodu 1.4. hovoří o situaci, kdy předzahrádka 
je na chodníku a není podmínkou k vydání souhlasu kladné stanovisko všech zúčastněných. 
Ing. Malík - také se přikláním k posunutí účinnosti od roku 2020 a proto kladu otázku. Nenecháme 
rozhodnutí na novém vedení radnice? 
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Mgr. Bajgarová - nemyslím si, že o tom v této chvíli nemůžeme rozhodovat, je to dlouhodobá 
záležitost. Dále chci říct, že se tady bavíme o řešení 90% - 98% toho, co nejvíce veřejný prostor 
devalvuje. Nedá se říct, že nebude nikdy žádná výjimka. Jde o řešení masivní problematiky. 
Ing. Mihálik - v případě, že nové vedení porubského obvodu shledá, že se mu toto nelíbí, 
tak to může přehodnotit, popř. zrušit. 
Ing. Ondreková -navrhuji tento materiál odložit do příští schůze Rady městského obvodu Poruba. Je 
v něm dost nevyjasněných otázek a materiál jsme obdrželi na poslední chvíli. 
Mgr. Fiala - úprava v tomto materiálu není tak jednoduchá, musí se dořešit spousta souvislosti 
související s posunem účinnosti. 
Ing. Mihálik - vyhlašuji přestávku. Připomínám, že jsme zrušili z článku 2, bod 2. 8. a navrhuji 
hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení- varianta A. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-1 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 20 l l  Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 201 1 Pro 
Petr Zábojník ANO 2011 Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Zdržel se 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2863/RM0b1418/81 

Materiál č. 30 - Smlouva o realizaci překládky sítě elektronických komunikací 
č.VPI/MS/2018/00012 pro stavbu "Zázemí pro VPP v Ostravě-Porubě" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2864/RMOb1418/81 

Materiál č. 31 - Vyplacení finanční odměny vítězům studentského soutěžního workshopu 
"KORUNA PRO PORUBU" 

Ing. Mihálik- na klubu ČSSD padl dotaz, zda nemusí být navržená částka uvedená v návrhu usnesení. 
Mgr. Fiala-usnesení odkazuje na důvodovou zprávu. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2865/RM0b1418/81 

Přínos č. 4 - Zadání veřejné zakázky malého rozsahu na službu "Nájem CITY modulů pro účely 
realizace akce Sdílko Poruba 2018" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 
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Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 28661RM0bl418/81 

Materiál č. 32 - Návrh rozpočtoyých úprav 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Bere na vědomí a doporučuje schválit návrh rozpočtových úprav-dle důvodové zprávy. 
Dle předloženého návrhu usnesení. 

Ing. Mihálik -v tabulce přílohy číslo 2 bude změněna částka u "Galerie Dukla"2219 z 3 900 tis. Kč 
na 1 mil. Kč pro odbor komunálních služeb a přibude ORO 2219 "Galerie Dukla" do kolonky 
rozpočtové úpravy-2 mil. Kč. 
Ing. Solanský - chci se zeptat, jestli to opravdu bude ODPA 2219. Odbor komunálních služeb si 
požádal celou částku na ODPA 2219, což jsou chodníky a tam se předpokládám nebudou dělat jenom 
chodníky? Když to převedeme na odbor rozvoje obvodu, tak bych to na ODPA 2219 nedával. 
Mgr. Bajgarová -o navýšení bylo požádáno, když se předpokládala realizace firmou. Na poradě jsme 
se domluvili, že bude určitý limit, což jsou 3 mil. Kč jako celek. Náklady na dlažbu by se měly 
pohybovat okolo 12 mil. Kč + nějaká práce. Pak tam jsou další úpravy, které se týkají fasády, elektřiny, 
atd. 
Ing. Solanský- v návrhu usnesení v bodě 1) u zvýšení rozpočtu běžných výdajů navrhuji přidat řádek 
2 mil. Kč na ODPA 3699, což jsou ostatní záležitosti bydlení, komunálních služeb a územní rozvoj, 
dále bude upravena položka "o 1 O 000 tis. Kč . . ... ODPA 2219 - Ostatní záležitosti pozemních 
komunikací" na "o 7 100 tis. Kč ..... ODPA 2219 - Ostatní záležitosti pozemních komunikací". U 
zvýšení financování bude upravena položka "o 13 780 tis. Kč ... .  POL 8115 Změny stavu 
krátkodobých prostředků na bankovních účtech, prostředky základního bankovního účtu" na " o 12 
880 tis. Kč .... POL 8115 Změny stavu krátkodobých prostředků na bankovních účtech, prostředky 
základního bankovního účtu" 
Ing. Mihálik- navrhuji úpravy usnesení v bodě 1) dle výše uvedeného návrhu. 

Upravený návrh usnesení v bodě 1 ): 
1) schvaluje 

I. Rozpočtové úpravy od statutárního města Ostravy 
zvýšení rozpočtu kapitálových výdajů 

o 3 186 tis. Kč ..... 0503962-Parkoviště Alžírská 
*zvýšení rozpočtu běžných výdajů 
o 13 tis. Kč ..... ODPA 3612-Bytové hospodářství 
o 170 tis. Kč ..... ODPA 3319-0statní záležitosti kultury 
* zvýšení závazného ukazatele - neinvestičního transferu zřízené příspěvkové organizaci 
o 1 85 tis. Kč ..... MŠ Čs. exilu 670 
o 216 tis. Kč ..... MŠ Ukrajinská 1530-1531 
o 255 tis. Kč ..... MŠ Dětská 920 
o 299 tis. Kč ..... ZŠ Komenského 668 
o 3 85 tis. Kč ..... ZŠ J. Šoupala 1609 
o 613 tis. Kč ..... ZŠ Porubská 832 
*zvýšení rozpočtu příjmů 
o 3 369 tis. Kč ..... POL 4137-Převody mezi statutárními městy a městskými obvody (přijmy) 
o 1 953 tis. Kč ..... POL 4116-0statní neinvestiční přijaté transfery ze státního rozpočtu 
ll. Rozpočtové úpravy v rámci vlastních zdrojů městského obvodu Poruba 
*zvýšení rozpočtu běžných výdajů 
o I 00 tis. Kč ..... ODPA 3299-0statní záležitosti vzdělávání 
o 3 500 tis. Kč ..... ODPA 2212-Silnice 
o 7 100 tis. Kč ..... ODPA 2219-0statní záležitosti pozemních komunikací 
o 2 000 tis. Kč ..... ODPA 3699-0statní záležitosti bydlení, komunálních služeb a územního rozvoje 
* zvýšení závazného ukazatele - neinvestičního příspěvku zřízené příspěvkové organizaci 
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o 1 08 tis. Kč ..... ZŠ Komenského 668 
o 104 tis. Kč ..... ZŠ Dětská 915 
o 94 tis. Kč ..... ZŠ a wa1dorfská ZŠ 

o 7 9  tis. Kč ..... ZŠ K. Pokorného 13 82 
o 60 tis. Kč ..... ZŠ Ukrajinská 1533 
o 55 tis. Kč ..... ZŠ J. Šoupala 1609 
o 140 tis. Kč ..... ZŠ I. Sekaniny 1804 
o 70  tis. Kč ..... ZŠ J. Va1číka 4411 
o 20 tis. Kč ..... MŠ Dětská 920 
o 20 tis. Kč ..... ZŠ Bulharská 1532 
o 20 tis. Kč ..... ZŠ A. Hrdličky 1638 
o 4 0  tis. Kč ..... ZŠ Porubská 832 
o 40 tis. Kč ..... ZŠ gen. Zd. Škarvady 
* snížení rozpočtu běžných výdajů 
o 480 tis. Kč ..... ODPA 3113-Základní školy/rezerva na lyžařský výcvik žáků 
o 90 tis. Kč ..... ODPA 3299-0statní záležitosti vzdělávání/školská rezerva 
o 100 tis. Kč ..... ODPA 3429-0statní zájmová činnost a rekreace 
* zvýšení financování 
o 12 880 tis. Kč ..... POL 8115-Změny stavu krátkodobých prostředků na bankovních účtech, 
prostředky základního běžného účtu 
********************************************************************************* 

* zvýšení rozpočtu příjmů 
o 159 tis. Kč ..... POL 4122-0statní neinvestiční přijaté transfery od krajů 
* snížení rozpočtu běžných výdajů 
o 174 tis. Kč ..... ODPA 31 13-Základní školy/rezerva na plavecký výcvik žáků 

Dle upravené přílohy číslo I a upraveného návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2867/RM0b1418/81 

Materiál č. 33 - Informativní zpráva o výsledcích následných veřejnosprávních kontrol za 
období 01-12/2017 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2868/RM0b1418/81 

Materiál č. 34 - Změna organizační struktury statutární města Ostrayy - Úřadu městského 
obvodu Poroba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2869/RM0b1418/81 

Přínos č. 6 - Smlouva o zabezpečení odborné praxe 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2870/RMOb1418/81 
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Přínos č. 5 - Smlouva o úhradě nákladů za elektroměr a spotřebu elektrické energie 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2871/RMObl418/81 

Materiál č. 35 - Kontrola plnění usnesení 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2872/RMObl418/81 

Diskuze/připomínky: 

Ing. Mihálik 
požádal předsedy politických klubů o písemnou informaci, zda se zabývat referendem, 
o kterém bylo diskutováno na Zastupitelstvu městského obvodu Poruba. 

Mgr. Bajgarová 
chtěla bych Vás pozvat na mezinárodní workshop, který bude probíhat v rámci spolupráce s VŠB
TU a to v pátek 24.04.2018 a v sobotu 25.04.2018 v Centru volného času na ulici Vietnamská a 
bude se týkat úpravy prostranství u Koruny. VŠB-TU pro nás nyní zpracovává návrhy v rámci 
řešení zámeckého parku. 
s panem starostou jsme se zúčastnili schůzky k nízkoemisním zónám. Požádala jsem, 
aby to bylo projednáno v jednotlivých komisích. Jde o to, že Ostrava zpracovala studii 
na zavádění nízkoemisních zón. Řešila se lokalita městského obvodu Poruba, od Sorely směrem 
na Svinov, ale je to vymezeno u lici Opavskou a potom centrum. Výsledky vyšly tak, že náklady 
na zavedení by byly vyšší než přínosy. Další krok je, že budou zadávat studii na regulační 
opatření, která by měla být aplikována na celou Ostravu v tu chvíli, kdy dojde k nějakým 
smogovým situacím. Nízkoemisní zóny se asi v této chvíli zavádět nebudou, pokud by požadavek 
výslovně nevzešel od nás. 
Ing. Mihálik - ukázalo se, že při zavedení opatření, co se týče poletavého prachu, je pokles 
poměrně malý. Regulační opatření, o kterých má být uvažováno, jsou krátkodobé regulační řády. 
Umožňuji zákaz vjezdu do lokalit, kde jsou smogové hodnoty překročeny. 
letos budeme poprvé hostovat sochařský festival mezinárodního charakteru, který bude probíhat 
v Porubě a Moravské Ostravě. V městském obvodu Poruba se festival bude konat od 13.06.2018 
do konce září. Mělo by to být propojeno s Galérií Dukla. Akce by měla být medializována napříč 
celou Českou republiku. Po dobu několika měsíců zde budou umístěny dvě sochy. Jde o to, aby to 
vyvolalo diskuzi na téma umění ve veřejném prostoru. 
Ing. Malík -kde budou sochy umístěny? 
Mgr. Bajgarová-na prostranství u Duhy a na travnaté ploše na ulici Francouzské. Jedná se o 
vysoké sochy, na které se dá i lézt. Zapůjčení jedné sochy stojí 150 000 Kč, nejdražší je transport 
soch. Město poskytuje dotaci cca 300 000 Kč. My jsme na toto vyčlenili z našeho rozpočtu již 
v loňském roce 100 000 Kč. Domluvili jsme se, že si můžeme dovolit zapůjčit dvě sochy. 
co se týče tramvaje, zpracovávají se podněty. Zítra jsme pozvání na jednání. 

Mgr. Novotný 
v návaznosti na diskuzi z minulé Rady městského obvodu Poruba, která se týkala kontrol dotací, 
bych zvolil řešení pomocí zaměstnanců. Lze to řešit pomocí zaměstnanců v návaznosti na typu 
jednotlivých akcí. 
Ing. Mihálik-takže bude vyhotoven harmonogram kontrolní činností. 
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Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. - může se kontroly zúčastnit, jako člen komise, nějaký 
dobrovolník. Nenastane nějaký např. právní problém, že není zaměstnancem úřadu? 
Mgr. Novotný - ano, může se zúčastnit. Problém byl v tom, že se nikdo kontrol zúčastnit nechtěl. 

Ing. Malík 
informoval o vyjádření Policie České republiky, Dopravního inspektorátu, a to k situaci na 
Vozovně, kde došlo před pár měsíci k tragické dopravní nehodě. Jedná se o zastávku autobusů 
meziměstské dopravy (úsek B. Martinů- Opavská). Vznikla k tomu petice. Začali jsme pracovat 
na tom, abychom situaci na tomto místě nějak řešili, zásadní by bylo přesunout zastávku před 
přechod pro chodce. V došlém dopise policie toto řešení vylučuje a odmítá s tím, že za rok dojde 
k úpravě celé ulice Opavské a v rámci rekonstrukce je i posunutí zastávky. Toto rozhodnutí je pro 
mě zvláštní, máme souhlas odboru dopravy Magistrátu města Ostravy i Krajského úřadu. 
Předmětná komunikace není naše, snažili jsme se posunutí zastávky udělat z vlastních zdrojů a 
Dopravní policie nám toto neumožňuje. 
Ing. Mihálik - Bc. Otipka připraví dopis na ředitele Městského ředitelství policie, 
že jsme udiveni, že dočasné opatření směřující ke zvýšení bezpečnosti jim vadí. 
Mgr. Bajgarová - chci se zeptat, jestli naše dočasné řešení je stejné jako projektované? Srovnala 
bych to a zkusila to dořešit, jestli tam není něco s čím se dá pohnout. Bude se rekonstruovat celá 
ulice Opavská, bude se tam pokládat živice, a my jsme tam chtěli dodělat zastavovací zálivy, 
udělat tam zastávky. 
Ing. Mihálik -upozorňuji, že když se budou dělat zálivy, bude se muset něco udělat i se stromy 
lípami, které tam jsou. 
Ing. Malík - souhlasím, srovnáme projekty a budeme postupovat a následně informovat Radu 
městského obvodu Poruba. 
Ing. Onderková - jelikož ještě není dokončená Prodloužená Rudná a má se zastavit ještě 
Opavská ulice, tak to bude katastrofa. 
Mgr. Bajgarová - myslím si, že z organizačního pohledu je možné dělat jeden pruh a jenom 
komunikaci zúžit. Ale nemám k tomu bližší informace. Co se týče zálivu, snažili jsme se co 
nejvíce vyhnout stromům, ale nějaké změny tam jsou. 

81. schůze Rady městského obvodu Poruba byla ukončena v l l  :43 hodin. 

V Ostravě-Porubě, dne 22.03.2018 

Zapsala: Ing. Pavla Maj�:,��or vnitřních věcí 

Ing. Petr Mihálik 
starosta městského obvodu Poroba 

Příloha zápisu: 

/ � 
/Ing. Dalibor Malík 

míst�tarosta městského obvodu Poroba 

1. Usnesení ze 81. schůze Rady městského obvodu Poruba v neanonymizované verzi (pouze pro 
členy Rady městského obvodu Poruba) 
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